

## 奖学金 FAQ

### 1. What kinds of scholarships does Keystone offer? 鼎石的奖学金都有哪些类别？

Keystone offers two main categories of scholarship:

- Merit-based (which include our Founders, Junzi and Keystone scholars)
- Need-based

For more details about each type of scholarship, please see the information in [Keystone Scholarship brochure](#).

鼎石的奖学金主要分为荣誉奖学金（包括创始人，君子和鼎石学者奖学金）以及助学金。关于奖学金的更多信息，请参照[鼎石奖学金手册](#)。

### 2. How can I apply for a scholarship? 我如何申请奖学金？

Currently Founders and Junzi scholarships are open only to new applicants. Keystone Scholars are open to all new applicants who apply for Grades 10 to 12 and to all current students in Grades 9 to 11. New applicants should submit scholarship application forms through their online application accounts, and/or other required documents (if any) as per relevant instructions. Current students (G9-G11) will normally receive an email inviting them to apply for the Keystone Scholars in the first semester of the school year; they should apply by following the instructions in the email.

All students are eligible to apply for need-based scholarships. New applicants can apply via the form in their application accounts; families will also need to provide financial documents/information separately. Current students should contact the Scholarship Committee via email ([scholarship@keystoneacademy.cn](mailto:scholarship@keystoneacademy.cn)).

目前创始人和君子奖学金仅对申请鼎石的新生开放。鼎石学者奖学金面向所有申请鼎石 10-12 年级的新生和 9-11 年级的在校学生。新生需要通过线上申请账户提交申请表，并按照要求提交其他所需材料（如适用）。9 至 11 年级的在校学生通常会在学年的第一学期收到鼎石学者奖学金启动的邮件，有意申请者可以按照该邮件说明提交申请。

所有学生均可申请助学金。新生在申请账户中提交助学金申请表，同时学生家庭需提交必要的财务信息及资料。在校学生可以通过邮件联系奖学金委员会 [scholarship@keystoneacademy.cn](mailto:scholarship@keystoneacademy.cn)

### 3. When can I apply for a scholarship? 我应该在什么时间申请奖学金?

New applicants to Keystone should apply for any scholarships along with their admission applications. The scholarship application deadline is the same as the first-round admission application deadline. For rolling applicants, scholarship applications should be submitted before the admission applications is completed.

Families who face unexpected financial difficulties can contact the Scholarship Committee and/or the Dean of Admission at any point in the year to discuss options for assistance. This may mean creating an installment plan for tuition payments; it may also mean submitting a late application for need-based aid.

We strongly urge need-based scholarship applicants to submit their applications as early as possible (preferably before the first-round deadline), as the assessment process involves a good deal of consideration and may require follow-up communications before a decision can be made.

新生的奖学金申请应该与他们的学位申请同步提交。奖学金申请的截止日期与首轮学位申请的截止日期相同。对于滚动招生的申请者，奖学金申请须在学位申请完成之前提交。

面临意外经济困难的家庭，可以在学年中的任何时间联系奖学金委员会或招生部主任以讨论可行方案 – 或为制定学费分期付款计划; 或为提交助学金申请。

助学金评估的流程较为复杂，奖学金委员会需要足够的时间进行审核与进一步沟通。因此，我们强烈建议助学金申请人尽早提交申请（建议在首轮申请截止日期之前提交）。

### 4. Are current students eligible to apply for scholarships? 在校生可以申请奖学金吗?

Current students in Grades 9 to 11 may apply for a Keystone Scholars, and all current students are eligible to apply for need-based scholarships if their family's financial circumstances make tuition a barrier to attendance. Please be aware, however, that being eligible to apply for a scholarship does not guarantee that a student will receive the requested scholarship.

9-11 年級的在校學生可以申請鼎石學者獎學金；有經濟困難的在校家庭均可申請助學金。但請知悉，具備獎學金/助學金的申請資格並不等於可以被授予獎學金/助學金。

5. Whom should I contact if I have questions concerning scholarships? 如果我有关于奖学金的问题，应该与谁联系？

The [Keystone Scholarship brochure](#) provides detailed information about each category of scholarship offered by Keystone. If you still have questions after reading the information, please email [scholarship@keystoneacademy.cn](mailto:scholarship@keystoneacademy.cn).

[鼎石奖学金手册](#)里已经就不同类别的奖学金/助学金进行了详细说明。如您仍有问题，请发送邮件至 [scholarship@keystoneacademy.cn](mailto:scholarship@keystoneacademy.cn)

\*\*For your reference 供您参考：

Scholarship Type	Category	Who can apply	How much will it cover?	How to apply	When to apply
Need-based	Founder's	FY-G12 new applicants; current students	Families may receive amounts up to the full cost of tuition, based on financial assessment	<ul style="list-style-type: none"> <li>Application form</li> <li>Financial documents (assets, liabilities, income, costs, bank documents, etc.)</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>New applicants: by the admission application deadline</li> <li>Current students: December-January</li> </ul> <small>*Scholarship recipients must submit an application each school year for reconsideration.</small>
	Founder's	FY-G12 new applicants	RMB25000-45000	<ul style="list-style-type: none"> <li>Application form</li> </ul>	By the admission application deadline

Merits-based					*Reviewed each year through to graduation.
	Junzi	G9-12 new applicants	RMB95000-190000	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Application form</li> <li>• Personal recommendation letter</li> </ul>	By the admission application deadline *Reviewed each year through to graduation.
	Keystone Scholar	G10-12 new applicants; G9-11 current students	Full tuition and 1 <sup>st</sup> year college if a Keystone-approved university	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Application form</li> <li>• Current teacher's recommendation letters</li> <li>• Personal recommendation letter and relevant evidence</li> <li>• TOEFL (optional)</li> <li>• Interview (for Finalist)</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• New applicants: by the admission application deadline</li> <li>• Current students: December-January</li> </ul>

奖学金类别	名称	申请人资格	授予金额	如何申请	何时申请
助学金	创始人	申请学前班至12年级的学生以及在校学生	根据财务评估给予相应金额, 最高至全额学费	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 奖学金申请表</li> <li>• 财务资料 (财产, 负债, 收入, 费用, 银行流水等)</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 新申请人: 学位申请的截止日期</li> <li>• 在校学生: 12月-1月</li> </ul> *奖学金获得者如需延续此奖学金, 需每年重新递交申请, 以备审核。
	创始人	申请学前班至12年级的学生	人民币 25000-45000	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 奖学金申请表</li> </ul>	学位申请的截止日期 *持续授予直至毕业, 需一直满足品学兼优, 对社区有积极贡献的条件。

荣誉奖学金	君子	申请 9 至 12 年 级的学生	人民币 95000- 190000	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 奖学金申请表</li> <li>• 个人推荐信</li> </ul>	学位申请的截止日期 *持续授予直至毕业，需一直满足品 学兼优，对社区有积极贡献的条件。
	鼎石学者	申请 10 至 12 年级的学生以 及 9 至 11 年 级的在校学生	鼎石全额学 费以及鼎石 所认可大学 的第一年学 费	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 奖学金申请表</li> <li>• 现任教师推荐信</li> <li>• 个人推荐信以及相关证 明或文件</li> <li>• TOEFL 成绩 (选交)</li> <li>• 面谈 (仅针对最终入围 的学生)</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 新申请人: 学位申请 的截止日期</li> <li>• 在校生: 12 月-1 月</li> </ul>